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Spelarinventering 

Vi har för närvarande 12 stycken aktiva spelare i truppen. Överlag bra uppslutning på alla spelare. Till nästa år 

tänker vi anmäla oss till 9-9 spel och därmed fortsätta spela i F10 serien. Truppen är därmed tunn och vi 

kommer som det ser ut i dagsläget att behöva både låna in och ut spelare mellan vårat och det äldre flicklaget. 

Det är inget krav att spela med de äldre, men om man vill så kommer man få prova på. Finns det någon tjej som 

är sugen att prova på så är alla välkomna. En målsättning på truppstorlek ligger på ca. 15 tjejer för att kunna 

spelare matcher med i stort sett bara ”våra” tjejer. 

Ledarnyheter 

Daniel har meddelat att han vill hoppa av som tränare nu efter säsongen. Han kommer att vara med runt laget i 

ca. 2 veckor till. Sedan återgår han till att bara vara fotbollspappa.  

Ekonomi/försäljning, nuvarande status 

Vi har inte fått våra kostnader bokförda för året. Men vi har ca. 56 000: - i kassan utan att vi har räknat av några 

utgifter. En gissning är att vi har ca. 15 000: - kvar efter säsongen.  

Försäljning av klubbrabatter vår/höst ger ett tillskott på ca. 6 000: - i lagkassan varje år. Resten behöver vi få in 

via försäljningar/sponsorer. Försäljningen av delikatesskungen gav ca. 6 000: -  

Förslag önskas för framtida försäljning. Förslagen som kom på tal var: Kakservice och Newbody. Finns det andra 

förslag så mottas det mer än gärna. 

Vid försäljningar är det önskvärt att varje spelare i laget åtminstone säljer minst en produkt och registrerar sig. 

Undantaget är klubbrabatter som vi har som nedre gräns att sälja minst 3 st/spelare varje höst och vår. Detta är 

ett krav från sektionen, då en del av försäljningen går till ungdomssektionen som finansierar bollar, mål, 

domare osv. 

Träningsupplägg höst/vinter 

Vi har tillsammans med F08/09 sökt träningstider både inomhus och utomhus under hösten/vintern. 

Inomhusträningarna kommer främst att ledas av tränarna för det äldre laget, och vi kommer att ha hand om 

utomhusträningarna. Vi har sökt tisdagar/torsdagar men har inte fått besked om vilken dag som är vad än så 

länge. Vi kommer att försöka spela inomhuscup/er under vintern, så det är bra om man är med och tränar även 

inomhus. 

Träningsupplägg vår 

Vi har börjat prata med det äldre laget om träningsupplägg till våren. Vi kommer att försöka se till att tjejerna 

har möjlighet till 3 träningar/vecka under våren. Upplägget är inte klart, men vi har pratat om att försöka söka 

tider mån/tis/tors. Vi kommer att ha minst en egen träning/vecka med bara vårat lag. Mer info om detta 

kommer närmare. 

Cup? 

Efter sommarens cup har vi fått uppfattningen om att tjejerna fick blodad tand. Dock så kostar en cup 

motsvarande Västerås ca. 1 500:-/spelare och för att kunna finansiera det så kan vi behöva betala en större del 

ur egen ficka för att ha råd att delta. De flesta föräldrar verkar OK med det upplägget. 

 

 



Matcharrangemang 

Till våren kommer troligtvis inte kiosken vara öppen varje matchdag. Då kan det finnas möjlighet för oss att 

bedriva någon enkel försäljning vid planen. Förslag att vi varje hemmamatch skall sälja något enkelt, typ kaffe 

och något fika. Någon gång under året kan vi kanske göra ett större arrangemang. 

Ett förslag som dök upp var att vi gör ett ansvarsschema för säsongen, där man är ansvarig för 

matcharrangemanget under en hemmamatch. Då sköter man försäljning samt ser till att det finns en 

matchvärd. 

Övrigt 

Efter sommarens kontrakt med tjejerna så upplever vi ledare att koncentrationen är väldigt bra runt träningar 

och matcher! Mycket beröm till tjejerna för detta! 

Vi ledare spånar om en möjlig höstavslutning, dock behöver vi samordna våra kalendrar, och mer information 

om detta kommer om/när det närmar sig. 

 

/Ledarna 

 


